
Zápis 
z 20. veřejného zasedání Obecního zastupitelstva obce Bradlecká Lhota, 

 konaného dne 16.prosince 2009 
 

Přítomni: 4 zastupitelé, 3 občané.  
Omluveni: Renata Erlebachová, Bohuslava Kořínková, Luděk Morávek. 
 

1. Schválen program jednání dle pozvánky. Hlasování: pro 4, proti 0, zdrželi se 0. 
 
2. Zapisovatelka: I. Tomšová, návrhová komise: Bronislav Tomeš, Simona Tahalová, 

ověřovatelé zápisu: Bronislav Tomeš, Simona Tahalová. Hlasování: pro 4, proti 0, 
zdrželi se 0. 

 
3. Kontrola Usnesení z 14. 10. 2008  

– zjistit možnost opravy dětského bazénu na koupališti – 4 firmy, 
v jednání,  

– znovu oslovit hejtmana Lbc kraje ohledně superseverní varianty 
R 35 – odeslán dopis spolu se všemi předchozími materiály – 
zatím žádný ohlas 

– převod filmů na DVD – v jednání, filmy v digitální podobě 
jsou, je třeba doplnit zvuk 

– žádost – přechod pro chodce či snížení rychlosti – dotazem na 
dopravní policii bylo zjištěno, že tyto úpravy nelze provést. 

– možnost chodníku podél komunikace – tato možnost existuje, 
ale je problém s parcelami, je v jednání 

 
4. Projednány a schváleny rozpočtové změny – rozpočtové opatření č. 7 a návrh na  

rozpočtové opatření č. 8. Informace o rozpočtovém provizoriu, které bude platit do  
schválení rozpočtu na rok 2009. Hlasování: pro 4, proti 0, zdrželi se 0. 

         
5. Projednáno a schváleno navýšení poplatku za odpady o 20,- Kč, tj. od příštího roku se 

poplatek zvýší na 320,- Kč/osobu. Odpočet za třídění ostatních plastů platí i nadále. 
Hlasování: pro 4, proti 0, zdrželi se 0. 

 
6. Projednán a schválen příkaz k inventarizaci obce. Hl. invent. komise – Drahuše 

Hercíková, Miloslava Haratická. Dílčí invent. komise – Bronislav Tomeš (předseda), 
Luděk Morávek, Bohuslava Kořínková, Iveta Tomšová (členové). Inventura bude 
ukončena do 31.12.2009. Hlasování: pro 4, proti 0, zdrželi se 0. 

 
7. Různé: 

- schválen odprodej p.č. 473/21 – 244 m2 travní plochy 
- projednán záměr odprodeje pozemků p.č. 446/1, 447/1 a 459/1 - bude zveřejněn 
záměr s podmínkou věcného břemene ve prospěch obce 
- projednána žádost manželů Fučíkových čp. 105 o odkoupení pozemku p.č. 647, 34 
m2 – jedná se o komunikaci, tudíž nelze prodat (na základě Usnesení obecního 
zastupitelstva z dubna 1999), ale je možné (v případě požadavku podzemní stavby v 
souvislosti s odpadní kanalizací) podat žádost o schválení stavby na pozemku obce 
- projednána a vzata na vědomí Zpráva o činnosti Mikroregionu Tábor 
- protokol o provedení opravy (tlaková myčka) – oprava by byla drahá, bude vyřazeno 
v rámci inventarizace - schváleno 
- projednána a odsouhlasena žádost TJ Sokol o snížení nájemného z 5000 na 2500 Kč 
(od r. 2005 se platí ve výši 5000, snižují se příspěvky od okresní organizace, TJ Sokol 
hradí veškeré akce pro děti) Hlasování: pro 4, proti 0, zdrželi se 0 
- projednán a schválen finanční příspěvek 500,- Kč na základě žádosti od Svazu 
nevidomých. Hlasování: pro 4, proti 0, zdrželi se 0 



 
 
 
 
 
- projednáno uzavření smlouvy o dopravní obslužnosti Lbc kraje 90,- Kč na 1 
obyvatele 
- informace o novém zařazení jednotky SDH, na základě rozhodnutí HZS Semily bude 
jednotka zařazena z kategorie JPO nezařazené do kategorie JPO 5. Bylo schváleno 
zachování požární jednotky v obci. Hlasování: pro 4, proti 0, zdrželi se 0 
 
 

 
 
Zapsala :     Ověřovatelé zápisu: 

 


